

國立屏東大學 113 學年度學雜費收費基準一覽表  
2024-2025 Academic Year Tuition & Fees at NPTU  
【學士班 Undergraduate Programs】

院系 College	費用 Tuition & Fees		本地生、僑生(含港澳生) Local students, overseas compatriot students (including Hong Kong and Macau)		外籍生及陸生 International students and Chinese students			
	學費 Tuition	雜費 Other Fees	學雜費合計 Total*	學分費/1 學分 Tuition per credit hour	學費 Tuition	雜費 Other Fees	學雜費合計 Total	學分費/1 學分 Tuition per credit hour
教育學院 College of Education	15,430	6,390	21,820	970	37,761	7,644	45,405	1,479
人文社會學院、大武山學院（不含音樂系及視覺藝術學系） College of Liberal Arts and Social Sciences (excluding the Department of Music and Department of Visual Arts)	15,430	6,390	21,820	970	37,761	7,644	45,405	1,479
管理學院 College of Management	15,870	6,924	22,794	970	37,761	7,644	45,405	1,479
理學院（含音樂系及視覺藝術學系） College of Sciences (including the Department of Music and Department of Visual Arts)	15,570	9,750	25,320	1,050	40,789	13,443	54,232	1,587
資訊學院 College of Computer Science	15,970	9,424	25,394	1,050	40,789	13,443	54,232	1,587

\*以上費用以一學期計。The above rates are calculated on a per-semester basis.

\*本地生、僑生(含港澳生)大學部學雜費合計包含學分費 Local students, overseas compatriot students are required to pay the total amount of tuition and fees.

\*外籍生及陸生學雜費合計包含學分費。Chinese and international students are required to pay the total amount of tuition and fees.

\*以上均不含教育學程學分費。The tuition and fees excluding teacher education program credit fees.

本地生、僑生(含港澳生)學士班(進修學制除外)延修生加收雜費收費標準表 單位：元(新台幣)

**Per-credit-hour tuition rate for local undergraduate students who delay their graduation**

學院 \ 學分	0-1 學分	2 學分	3 學分	4 學分	5 學分	6 學分	7 學分	8 學分	9 學分	9 學分以上
人文社會學院、教育學院、大武山學院	639	1,278	1,917	2,556	3,195	3,834	4,473	5,112	5,751	6,390
管理學院	692	1,384	2,076	2,768	3,460	4,152	4,844	5,536	6,228	6,920
理學院、音樂系、視覺藝術學系	975	1,950	2,925	3,900	4,875	5,850	6,825	7,800	8,775	9,750
資訊學院	942	1,884	2,826	3,768	4,710	5,652	6,594	7,536	8,478	9,424

註：

- 延修生於延長修業年限期間，修習學分數超過九學分者，收取全額學、雜費；九學分(含)以下者收取學分費，再依據「學士班延修生加收雜費收費標準表」，按其修習學分數之多寡加收雜費。

Undergraduate students who delay their graduation will be charged the full-time tuition & fees if electing more than 9 credit hours. The above-mentioned students will be charged fees and tuition based on the number of credit hours awarded for each course if electing less than 9 credit hours.

- 延修生於延長修業年限期間交換至國外學習依前項規定辦理繳費。

The above-mentioned billing policy applies to the exchange undergraduate students who delay their graduation.

外國學生、大陸生學士班(進修學制除外)延修生**加收雜費**收費標準表

單位：元（新台幣）

**Per-credit-hour tuition rate for international and mainland China undergraduate students who delay their graduation**

學分 學院	0-1 學分	2 學分	3 學分	4 學分	5 學分	6 學分	7 學分	8 學分	9 學分	9 學分以上
人文社會學院、教育學院、大武山學院	765	1,530	2,295	3,060	3,825	4,590	5,355	6,120	6,885	7,644
管理學院	765	1,530	2,295	3,060	3,825	4,590	5,355	6,120	6,885	7,644
理學院、音樂系、視覺藝術學系	1,345	2,690	4,035	5,380	6,725	8,070	9,415	10,760	12,105	13,443
資訊學院	1,345	2,690	4,035	5,380	6,725	8,070	9,415	10,760	12,105	13,443

註：

- 延修生於延長修業年限期間，修習學分數超過九學分者，收取全額學、雜費；九學分以下者收取學分費，再依據「學士班延修生加收雜費收費標準表」，按其修習學分數之多寡加收雜費。

Undergraduate students who delay their graduation will be charged the full-time tuition & fees if electing more than 9 credit hours. The above-mentioned students will be charged fees and tuition based on the number of credit hours awarded for each course if electing less than 9 credit hours.

- 延修生於延長修業年限期間交換至國外學習依前項規定辦理繳費。

The above-mentioned billing policy applies to the exchange undergraduate students who delay their graduation.